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 ROMÂNIA 
JUDEȚUL  IAȘI 
MUNICIPIUL  PAȘCANI 
CONSILIUL  LOCAL 
 

P R O C E S       V E R B A L 
Încheiat, astăzi 16 decembrie 2019, în şedinţa  ordinară 

a Consiliului  Local  al municipiului Paşcani,  care are loc în   sala de şedinţe   a 
Primăriei  municipiului Paşcani, judeţul Iaşi 

 
 Ora  10,09  

Consiliul Local a fost convocat în ședință ordinară la data 16.12.2019, ora 10,00,  
prin Dispoziția Primarului nr. 1526/10.12.2019. Consilierii au fost anunțați telefonic și 
convocați prin poștă electronică. 

Doamna Jitaru Irina, Secretarul General al municipiului Pascani deschide 
lucrările ședinței ordinare din 16 decembrie 2019, arătând că este legal constituită, din 
19 consilieri în funcție, sunt prezenți 18.  

Participă  la ședința ordinară a Consiliului Local al Municipiului Pașcani: domnul 
Pantazi Dumitru – primarul municipiului Pașcani, doamna  Jitaru Irina – secretarul 
Municipiului Pașcani, dl. Zanet Gică – administratorul public, directori, șefi de serviciu și 
funcționari publici din cadrul Primăriei Municipiului Pașcani,  dl. Sergiu Armașu –
primarul orașului Ialoveni din Republica Moldova și dl. Bogos Victor -consilier, presa 
locală. 

Ședința ordinară a început la ora 10,09, în sala de ședințe a Consiliului Local al 
Municipiului Pașcani. 

Lucrările ședinței sunt conduse de către domnul consilier Prodan Mihai Ionuț. 
Doamna Jitaru Irina, Secretarul General al Municipiului Pașcani, înainte de a da 

cuvântul domnului președinte de ședință, supune spre aprobare următoarele procese 
vebale al ședințelor Consiliului Local al Municipiului Pașcani: 

- procesul-verbal al sedinței ordinare din 28.11.2019, care se aprobă cu 18 
voturi pentru. 
  

Nr. 
Crt. 

Nume și prenume VOT 
PENTRU ÎMPOTRIVĂ ABȚINERI 

1. AVRĂMIUC VASILE X   
2. BEJINARIU OVIDIU X   
3. BODOAȘCĂ MIHAI-CLAUDIU X   
4. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   
5. DANDU ALEXANDRU-IONUȚ X   
6. DANU ION X   
7. DONDAȘ ADRIANA X   
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8. HALDAN VASILE X   
9. NEDELCU GABRIELA X   

10. NEMȚANU CONSTANTIN X   
11. OLARIU COSTEL-SORIN X   
12. PERȚU LILIANA X   
13. PINTILIE CIPRIAN X   
14. PINTILIE MARIUS-NICOLAE X   
15. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   
16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA X   
17. TOMA ANDREI-CODRIN X   
18. UNGUREANU VASILICĂ-

COSMIN 
X   

 
- procesul-verbal al sedinței extraordinare din 29.11.2019, care se aprobă 

cu 18 voturi pentru. 
  

Nr. 
Crt. 

Nume și prenume VOT 
PENTRU ÎMPOTRIVĂ ABȚINERI 

1. AVRĂMIUC VASILE X   
2. BEJINARIU OVIDIU X   
3. BODOAȘCĂ MIHAI-CLAUDIU X   
4. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   
5. DANDU ALEXANDRU-IONUȚ X   
6. DANU ION X   
7. DONDAȘ ADRIANA X   
8. HALDAN VASILE X   
9. NEDELCU GABRIELA X   

10. NEMȚANU CONSTANTIN X   
11. OLARIU COSTEL-SORIN X   
12. PERȚU LILIANA X   
13. PINTILIE CIPRIAN X   
14. PINTILIE MARIUS-NICOLAE X   
15. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   
16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA X   
17. TOMA ANDREI-CODRIN X   
18. UNGUREANU VASILICĂ-

COSMIN 
X   
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- procesul-verbal al sedinței extraordinare din 03.12.2019, care se aprobă 
cu 18 voturi pentru. 
  

Nr. 
Crt. 

Nume și prenume VOT 
PENTRU ÎMPOTRIVĂ ABȚINERI 

1. AVRĂMIUC VASILE X   
2. BEJINARIU OVIDIU X   
3. BODOAȘCĂ MIHAI-CLAUDIU X   
4. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   
5. DANDU ALEXANDRU-IONUȚ X   
6. DANU ION X   
7. DONDAȘ ADRIANA X   
8. HALDAN VASILE X   
9. NEDELCU GABRIELA X   

10. NEMȚANU CONSTANTIN X   
11. OLARIU COSTEL-SORIN X   
12. PERȚU LILIANA X   
13. PINTILIE CIPRIAN X   
14. PINTILIE MARIUS-NICOLAE X   
15. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   
16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA X   
17. TOMA ANDREI-CODRIN X   
18. UNGUREANU VASILICĂ-

COSMIN 
X   

 
 

Doamna Jitaru Irina, Secretarul General Municipiului Pașcani, dă cuvântul 
președintelui de ședință, domnul consilier Prodan Ionuț Mihai. 

 
Domnul Prodan Ionuț Mihai, președinte de ședință, dă citire, parțial, Dispoziției 

Primarului nr. 1526  din 10.12.2019, privind convocarea Consiliului Local al Municipiului 
Pașcani în ședința ordinară în data de 16.12.2019, ora 10,00, cu proiectul ordinii de zi 
din anexa nr. 1 la dispoziție. Precizează că ordinea de zi a fost comunicată către toți 
consilierii locali. 

Domnul Bodoașcă Mihai Claudiu, consilier local, intervine și precizează că 
grupul de consilieri PNL nu vor vota ordinea de zi, motivând că dumnealor au depus un 
proiect de hotărâre de pe data de 14.08.2019 la secretariatul Consiliului Local și au 
văzut că alte proiecte, care sunt depuse după al dumnealor, au ajuns pe ordinea de zi.  
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Domnul Prodan Ionuț Mihai, președinte de ședință, supune la vot ordinea de zi. 
Pentru- 11 
Împotrivă- 7 (7 abțineri)  

Ordinea de zi a fost aprobată cu 7 voturi ”pentru”. 
 

Nr. 
Crt. 

Nume și prenume VOT 
PENTRU ÎMPOTRIVĂ ABȚINERI 

1. AVRĂMIUC VASILE X   
2. BEJINARIU OVIDIU X   
3. BODOAȘCĂ MIHAI-CLAUDIU   X 
4. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN   X 
5. DANDU ALEXANDRU-IONUȚ   X 
6. DANU ION   X 
7. DONDAȘ ADRIANA X   
8. HALDAN VASILE X   
9. NEDELCU GABRIELA X   

10. NEMȚANU CONSTANTIN   X 
11. OLARIU COSTEL-SORIN X   
12. PERȚU LILIANA X   
13. PINTILIE CIPRIAN X   
14. PINTILIE MARIUS-NICOLAE   X 
15. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   
16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA   X 
17. TOMA ANDREI-CODRIN X   
18. UNGUREANU VASILICĂ-

COSMIN 
X   

 
Se trece la punctul 1 de pe ordinea de zi: 

1. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind rectificarea bugetului de venituri și 
cheltuieli pentru anul 2019, la Clubul Sportiv Municipal Pașcani 
 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul municipiului Pașcani 
 

 Avizele comisiilor de specialitate: 
          Comisia economică – aviz favorabil 
 Comisia juridică – aviz favorabil 
          Comisia învățământ – aviz favorabil 
 Comisia urbanism – aviz favorabil 
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          Domnul Prodan Ionuț Mihai, președinte de ședință, precizează că este prezent 
la ședință domnul Mandric Bogdan – director al C.S.M. Pașcani care trebuia să prezinte 
un raport și stabilește ca raportul să fie prezentat la finalul ședinței. Mai departe 
întreabă dacă sunt discuții pe tema proiectului. 

Domnul Olariu Sorin Costel, consilier local, precizează că roagă pe domnul 
manager, ca pe viitor, având în vedere rezultatele pe care le-a avut echipa de fotbal în 
ultimul timp, să încerce să schimbe ceva pentru că este rușinos din punctul dumnealui 
de vedere ceea ce se întâmplă acolo. 

Domnul Prodan Ionuț Mihai, președinte de ședință, precizează că, dacă nu mai 
sunt alte discuții, supune la vot proiectul. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
 Pentru: 18 
 Împotrivă: 0 

Nr. 
Crt. 

Nume și prenume VOT 
PENTRU ÎMPOTRIVĂ ABȚINERI 

1. AVRĂMIUC VASILE X   
2. BEJINARIU OVIDIU X   
3. BODOAȘCĂ MIHAI-CLAUDIU X   
4. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   
5. DANDU ALEXANDRU-IONUȚ X   
6. DANU ION X   
7. DONDAȘ ADRIANA X   
8. HALDAN VASILE X   
9. NEDELCU GABRIELA X   

10. NEMȚANU CONSTANTIN X   
11. OLARIU COSTEL-SORIN X   
12. PERȚU LILIANA X   
13. PINTILIE CIPRIAN X   
14. PINTILIE MARIUS-NICOLAE X   
15. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   
16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA X   
17. TOMA ANDREI-CODRIN X   
18. UNGUREANU VASILICĂ-

COSMIN 
X   

 
Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul 2 de pe ordinea de zi: 
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2. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind rectificarea Bugetului centralizat al 
instituțiilor și activităților finanțate din venituri proprii și subvenții pentru anul 
2019 
 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul municipiului Pașcani 
 
           Avizele comisiilor de specialitate: 

Comisia economică – aviz favorabil 
Comisia juridică – aviz favorabil 
Comisia învățământ – aviz favorabil 
Comisia urbanism – aviz favorabil. 
 
Domnul Prodan Ionuț Mihai, presedinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții 

pe marginea proiectului. Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul. Cine este pentru? 
Împotrivă? Abțineri? 
 Pentru: 18 
 Împotrivă: 0 
 

Nr. 
Crt. 

Nume și prenume VOT 
PENTRU ÎMPOTRIVĂ ABȚINERI 

1. AVRĂMIUC VASILE X   
2. BEJINARIU OVIDIU X   
3. BODOAȘCĂ MIHAI-CLAUDIU X   
4. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   
5. DANDU ALEXANDRU-IONUȚ X   
6. DANU ION X   
7. DONDAȘ ADRIANA X   
8. HALDAN VASILE X   
9. NEDELCU GABRIELA X   

10. NEMȚANU CONSTANTIN X   
11. OLARIU COSTEL-SORIN X   
12. PERȚU LILIANA X   
13. PINTILIE CIPRIAN X   
14. PINTILIE MARIUS-NICOLAE X   
15. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   
16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA X   
17. TOMA ANDREI-CODRIN X   
18. UNGUREANU VASILICĂ-

COSMIN 
X   
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Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul 3 de pe ordinea de zi: 

 
3. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind rectificarea Bugetului centralizat al 

instituțiilor și activităților finanțate integral sau parțial din venituri proprii pe anul 
2019 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul municipiului Pașcani 
 

           Avizele comisiilor de specialitate: 
Comisia economică – aviz favorabil 
Comisia juridică – aviz favorabil 
Comisia învățământ – aviz favorabil 
Comisia urbanism – aviz favorabil. 

 
Domnul Prodan Ionuț Mihai, presedinte de ședință,  nefiind alte discuții, supune 

la vot proiectul. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
 Pentru: 18 
 Împotrivă: 0 

Nr. 
Crt. 

Nume și prenume VOT 
PENTRU ÎMPOTRIVĂ ABȚINERI 

1. AVRĂMIUC VASILE X   
2. BEJINARIU OVIDIU X   
3. BODOAȘCĂ MIHAI-CLAUDIU X   
4. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   
5. DANDU ALEXANDRU-IONUȚ X   
6. DANU ION X   
7. DONDAȘ ADRIANA X   
8. HALDAN VASILE X   
9. NEDELCU GABRIELA X   

10. NEMȚANU CONSTANTIN X   
11. OLARIU COSTEL-SORIN X   
12. PERȚU LILIANA X   
13. PINTILIE CIPRIAN X   
14. PINTILIE MARIUS-NICOLAE X   
15. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   
16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA X   
17. TOMA ANDREI-CODRIN X   
18. UNGUREANU VASILICĂ-

COSMIN 
X   
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Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul 4 de pe ordinea de zi 
 

4. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind rectificarea Bugetului local de venituri 
și cheltuieli al Municipiului Pașcani pentru anul 2019   
 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul municipiului Pașcani 
 

           Avizele comisiilor de specialitate: 
Comisia economică – aviz favorabil 
Comisia juridică – aviz nefavorabil 
Comisia învățământ – aviz favorabil 
Comisia urbanism – aviz favorabil. 

 
Domnul Prodan Ionuț Mihai, presedinte de ședință,  nefiind alte discuții, supune 

la vot proiectul. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
 Pentru: 11 
 Împotrivă: 7 (7abțineri)  

Nr. 
Crt. 

Nume și prenume VOT 
PENTRU ÎMPOTRIVĂ ABȚINERI 

1. AVRĂMIUC VASILE X   
2. BEJINARIU OVIDIU X   
3. BODOAȘCĂ MIHAI-CLAUDIU   X 
4. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN   X 
5. DANDU ALEXANDRU-IONUȚ   X 
6. DANU ION   X 
7. DONDAȘ ADRIANA X   
8. HALDAN VASILE X   
9. NEDELCU GABRIELA X   

10. NEMȚANU CONSTANTIN   X 
11. OLARIU COSTEL-SORIN X   
12. PERȚU LILIANA X   
13. PINTILIE CIPRIAN X   
14. PINTILIE MARIUS-NICOLAE   X 
15. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   
16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA   X 
17. TOMA ANDREI-CODRIN X   
18. UNGUREANU VASILICĂ-

COSMIN 
X   

 
Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul 5 de pe ordinea de zi 
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5. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea contului de execuție a 

bugetului de venituri și cheltuieli al municipiului Pașcani pentru trim. al IV – lea al 
anului 2019 
 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul municipiului Pașcani 
 

            Avizele comisiilor de specialitate: 
Comisia economică – aviz favorabil 
Comisia juridică – aviz nefavorabil 
Comisia învățământ – aviz favorabil 
Comisia urbanism – aviz nefavorabil. 
 
Domnul Zanet Gică, Administratorul Public al Primăriei Pașcani, prezintă contul 

de execuție a bugetului de venituri și cheltuieli al municipiului Pașcani pentru trimestrul 
al IV-lea al anului 2019, prezentând datele înscrise în anexele proiectului de hotărâre, 
cu ajutorul unui proiector, arătând ceea ce s-a propus în bugetul inițial și ceea ce s-a 
realizat. După ce a făcut prezentarea face precizarea că, dacă sunt întrebări, stă la 
dispoziție pentru a răspunde. 

Domnul Bodoașcă Mihai Claudiu, consilier local, precizează că ceea ce a 
văzut în execuție reflectă exact ceea ce știau de la începutul anului și anume că bugetul 
a fost nerealist. Precizează că pe partea de salarii, dacă nu se făcea acea rectificare în 
timpul anului, acum ar fi lipsit 2 milioane de lei. Precizează că ceea ce i-a stârnit puțin 
mirarea este că dezinsecția s-a făcut în vară și că nici până acum nu s-a achitat factura 
pentru acest serviciu și crede că nu este bine pentru că cei de acolo au făcut niște 
cheltuieli și trebuiau să primească banii la timp. 

Domnul Zanet Gică, Administratorul Public al Primăriei Pașcani, precizează că 
a fost achitată. 

Domnul Bodoașcă Mihai Claudiu, consilier local, precizează că trebuie să se 
preocupe mai mult de încasarea taxei de salubritate și că cei din executiv ar trebui să 
întreprindă niște măsuri pentru o colectare mai mare a acestei taxe pentru a nu exista 
sincope anul viitor în ceea ce privește achitarea facturilor către operator. Precizeză că 
nu poate trece cu vederea că peste tot se laudă că sunt proiecte cu fonduri europene 
dar, uitându-se la execuție, din 4,3 milioane sunt atrași doar 58 de mii, reprezentând 
1%. 

Domnul Pantazi Dumitru, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că nu este 
o laudă, ci o realitate că sunt contracte de finanțare pe 7 proiecte. 

Domnul Zanet Gică, Administratorul Public al Primăriei Pașcani, răspunde 
domnului Bodoașcă și spune că, contractele la programele europene se înregistrează 
integral, în momentul în care se semnează contractul suma totală se înregistrează 
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integral, chiar dacă implementarea durează 2 sau 3 ani. Precizează că sunt obligați să îl 
înregistreze integral de către cei de la ADR. 

Domnul Bodoașcă Mihai Claudiu, consilier local, precizează că s-au înregistrat 
4,5 milioane și contractele sunt de aproximativ 30 de milioane și spune că acolo nu 
apare totalul contractelor de finanțare. 

Domnul Zanet Gică, Administratorul Public al Municipiului Pașcani, precizează 
că sunt obligați să înregistreze doar contribuția Municipiului Pașcani pentru fiecare 
proiect, nu suma totală finanțată. Precizează că întotdeauna bugetul inițial se face 
funcție de cheltuielile care există. 

Doamna Nedelcu Gabriela, Viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că a 
mai încercat să explice domnului consilier Bodoașcă modul în care stau lucrurile cu 
fondurile europene, că sunt peste 7 proiecte de aproape 10 milioane de euro cu 
contracte de finanțare semnate și că maturitatea unui proiect aceasta este, că dacă se 
semnează astăzi un proiect, nu înseamnă că imediat pot face lucrările, pentru că sunt 
proceduri și că toate proiectele sunt în diverse faze – de la licitație la contracte semnate 
de execuție de lucrări și că sunt în termene. Precizează că nu se joacă cu fondurile 
europene și roagă să se mai studieze ceea ce însemnă parcursul unui proiect. 

Domnul Bodoașcă Mihai Claudiu, consilier local, precizează că la Școala 
Iordache Cantacuzino este un afiș care spune că se vor face lucrările până în luna a 12-
a 2019 și că nu i se poate spune că durează procedurile. 

Doamna Nedelcu Gabriela, Viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că 
da, așa durează procedurile din diverse motive și dă exemplul că o licitație se poate 
repeta și de 3 sau de 4 ori din motive care nu țin de autoritatea contractantă și de aceea 
ADR-ul dă lejeritatea de a se semna un act adițional de prelungire a contractului. 
Precizează că lunar se transmit rapoarte de progres la ADR care sunt aprobate și în 
acel raport de progres se precizează stadiul pe fiecare tip de activitate pentru care s-a 
primit finanțare. Precizează că în mod sigur dacă s-ar fi depășit vreun termen sau dacă 
s-ar fi greșit cu ceva, acel contract era suspendat sau anulat. Precizează că, din contră 
la contractul de finanțare pentru Școala Cantacuzino este semnat act adițional de 
prelungire. 

Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, întreabă dacă la venituri există 
instituită o taxă hotelieră în municipiul Pașcani. Precizează că a văzut încasări din 
valorificarea bunurilor confiscate din fel de fel de executări silite și chesti abandonate, 
probabil mașini, și că acest lucru pentru dumnealui înseamnă că cei de la finanțele 
locale nu lucrează pentru cetățeni, pentru că dumnealui vede întotdeauna liste lungi cu 
societăți comerciale și persoane fizice care au datorii la bugetul local dar, nimeni nu îi 
execută. Precizează că sumele respective trebuie recuperate într-un fel sau altul și 
automat trebuie să existe și aceste confiscări.  

Domnul Pintilie Marius, consilier local, precizează că este consilier local de 8 
ani de zile în opoziție și de 8 ani de zile tot asistă la prezentări de conturi de execuție la 
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final de an și totul este sublim, totul este perfect. Precizează că dumnealui a avut 
sentimentul de victorie, că a câștigat ceva auzind prezentarea contului de execuție, dar 
că realitatea este cu totul alta pe stradă și că pășcănenii o trăiesc altfel. Precizează că 
prezentarea contului de execuție ar trebui să fie pe planul al doilea și că dumnealui și-ar 
fi dorit ca astăzi, după 8 ani de zile în care PSD conduce orașul, să vadă că nu se 
vorbește la viitor, ci se vorbește la trecut – ”că sunt fonduri europene implementate și 
construite”. Precizează că din acest motiv votul dumnealor, al grupului PNL va fi în 
consecință. Precizează că, chiar dacă sunt în opoziție, și-ar fi dorit să vadă mai multe 
realizări. 

Domnul Prodan Ionuț Mihai, presedinte de ședință,  supune la vot proiectul. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
 Pentru: 11 
 Împotrivă: 7 

Nr. 
Crt. 

Nume și prenume VOT 
PENTRU ÎMPOTRIVĂ ABȚINERI 

1. AVRĂMIUC VASILE X   
2. BEJINARIU OVIDIU X   
3. BODOAȘCĂ MIHAI-CLAUDIU  X  
4. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN  X  
5. DANDU ALEXANDRU-IONUȚ  X  
6. DANU ION  X  
7. DONDAȘ ADRIANA X   
8. HALDAN VASILE X   
9. NEDELCU GABRIELA X   

10. NEMȚANU CONSTANTIN  X  
11. OLARIU COSTEL-SORIN X   
12. PERȚU LILIANA X   
13. PINTILIE CIPRIAN X   
14. PINTILIE MARIUS-NICOLAE  X  
15. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   
16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X  
17. TOMA ANDREI-CODRIN X   
18. UNGUREANU VASILICĂ-

COSMIN 
X   

 
Proiectul a fost aprobat. 

Domnul Pantazi Dumitru, Primarul Municipiului Pașcani, după votare intervine 
și întreabă dacă s-a constatat că există excedent și că nu a fost valorificat în sensul de 
a fi cheltuit pentru obiectivele de investiții. Precizează că dacă există un excedent de 
10, 20 sau 30 de miliarde, aceasta nu înseamnă că chiar este o prăpastie. Precizează 
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că s-a întâmplat situația cu centralele termice și dacă nu se primeau banii pentru 
echilibrare, aveau rezerva de a rezolva situația din excedentul bugetar. Precizează că 
acestea sunt veniturile uat-ului din taxe, impozite și alte surse atrase. Referitor la 
proiectele europene și procedurile legate de acestea, spune celor din opoziție să atragă 
fonduri europene și după aceea să își dea cu părerea. 

Domnul Pintilie Marius Nicolae, consilier local, precizează că probabil de la 
anul se vor apuca mai bine, în locul domnului primar. Spune domnului Pantazi că este 
Primar de 8 ani de zile și că trebuia să facă în așa fel încât lucrurile să se întâmple la 
Pașcani, cum să atragă bani și cum să îi multiplice și cum să îi cheltuie mai bine în așa 
fel încât în prezent să fie cimitirul, piețele, străzi asfaltate mai multe și alte probleme pe 
care astăzi orașul le are. 

Domnul Pantazi Dumitru, Primarul Municipiului Pașcani, întreabă pe domnul 
Pintilie dacă are o altă idee de a atrage finanțare, afară de cele utilizate până acum. 

 
 

Se trece la punctul 6 de pe ordinea de zi 
 

 6. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea Contractului de delegare a 
gestiunii serviciilor publice de alimentare și de canalizare nr. 48/2009, prin Actul 
Adițional nr. 33 
 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul municipiului Pașcani 
 

           Avizele comisiilor de specialitate: 
Comisia economică – aviz favorabil 
Comisia juridică – aviz nefavorabil 

 
Domnul Prodan Ionuț Mihai, presedinte de ședință,  întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
 Pentru: 11 
 Împotrivă: 7 (7abțineri) 
 

Nr. 
Crt. 

Nume și prenume VOT 
PENTRU ÎMPOTRIVĂ ABȚINERI 

1. AVRĂMIUC VASILE X   
2. BEJINARIU OVIDIU X   
3. BODOAȘCĂ MIHAI-CLAUDIU   X 
4. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN   X 
5. DANDU ALEXANDRU-IONUȚ   X 
6. DANU ION   X 
7. DONDAȘ ADRIANA X   
8. HALDAN VASILE X   
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9. NEDELCU GABRIELA X   
10. NEMȚANU CONSTANTIN   X 
11. OLARIU COSTEL-SORIN X   
12. PERȚU LILIANA X   
13. PINTILIE CIPRIAN X   
14. PINTILIE MARIUS-NICOLAE   X 
15. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   
16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA   X 
17. TOMA ANDREI-CODRIN X   
18. UNGUREANU VASILICĂ-

COSMIN 
X   

 
Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul 7 de pe ordinea de zi 

 
 7. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind schimbarea formei juridice a societății 
S.C. CLP ECO SALUBRITATE S.A. Pașcani în societate comercială cu răspundere 
limitată, respectiv: S.C. CLP ECOSERV S.R.L. având ca asociat unic Municipiul 
Pașcani prin Consiliul Local al Municipiului Pașcani 
 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul municipiului Pașcani 
 

           Avizele comisiilor de specialitate: 
Comisia economică – aviz favorabil 
Comisia juridică – aviz nefavorabil 

 
Domnul Prodan Ionuț Mihai, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 
Domnul Bodoașcă Mihai Claudiu, consilier local, precizează că nu îl vede în 

sală pe domnul director de la SC CLP ECO Salubritate SA Pașcani – dl Ursu Dumitru 
Leondard și spune că înainte de a se încerca schimbarea formei juridice a societății, 
trebuia să vină cu o rectificare de buget pentru că se termină anul și dumnealui nu a 
venit cu rectificarea de buget, pentru că a pierdut un serviciu și atunci bugetul de la 
începutul anului nu mai bate cu realitatea din teren. Precizează că proiectul, pe formă, 
este greșit total, că în proiectul de hotărâre apare că este la un SRL consiliu de 
administrație, că se numește un director general, doar că membrii consiliului de 
administrație ar trebui să aibă contracte de mandat. Precizează că au primit zilele 
trecute un nou statut în care apare că toți cei care au fost în consiliul de administrație 
sunt administratori fără să se spună care sunt condițiile, dacă sunt administratori 
remunerați sau cu contracte de muncă, care este administratorul principal, cel care va 
semna contractele de muncă, care va reprezenta societatea. Precizează că este un 
proiect total neîngrijit și că dumnealui consideră că nu poate fi votat în forma actuală și 
roagă să fie amânat pentru o altă dată, când se vor lămuri toate aspectele sesizate. 

Domnul Conache Eduard Cătălin, consilier local, precizează că dorește să 
justifice votul negativ din comisia juridică, că deși parțial a fost rectificat statutul – anexă 
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la proiect – încă nu sunt respectate condițiile legii nr. 31/1990. Precizează că în Statut 
nu este nici o dispoziție privind răspunderea administratorilor. Precizează că nu pot vota 
proiectul în forma actuală, cu noul Statut comunicat ulterior, având în vedere situația 
articolului 4 din proiectul de hotărâre. Precizează că trebuia prevăzut în acest proiect de 
hotărâre ce se întâmplă cu contractele de mandat – cele existente deja, pentru că nu 
pot fi menținute în vigoare, întrucât obiectivele și indicatorii de performanță din acele 
contracte de mandat nu mai pot rămâne în vigoare. 

Doamna Jitaru Irina, Secretarul General Municipiului Pașcani, intervine și 
precizează că domnii consilieri au parțial dreptate dar, că întradevăr sunt lucruri – cel 
puțin cele referitoare la contractele de mandat care trebuiesc clarificate și propune 
amânarea proiectului pentru luna ianuarie, eventual într-o ședință extraordinară, timp în 
care vor reface proiectul de hotărâre. 

Domnul Conache Eduard Cătălin, consilier local, precizează că se pot pune 
chiar și 20 de administratori dar că trebuie o justificare în acest sens. 

Domnul Prodan Mihai Ionuț, presedinte de ședință,  supune la vot amânarea 
proiectului pentru luna ianuarie. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
 Pentru: 11 
 Împotrivă: 7 (7 abțineri) 
 

Nr. 
Crt. 

Nume și prenume VOT 
PENTRU ÎMPOTRIVĂ ABȚINERI 

1. AVRĂMIUC VASILE X   
2. BEJINARIU OVIDIU X   
3. BODOAȘCĂ MIHAI-CLAUDIU   X 
4. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN   X 
5. DANDU ALEXANDRU-IONUȚ   X 
6. DANU ION   X 
7. DONDAȘ ADRIANA X   
8. HALDAN VASILE X   
9. NEDELCU GABRIELA X   

10. NEMȚANU CONSTANTIN   X 
11. OLARIU COSTEL-SORIN X   
12. PERȚU LILIANA X   
13. PINTILIE CIPRIAN X   
14. PINTILIE MARIUS-NICOLAE   X 
15. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   
16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA   X 
17. TOMA ANDREI-CODRIN X   
18. UNGUREANU VASILICĂ-

COSMIN 
X   
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Proiectul a fost amânat. Se trece la punctul 8 de pe ordinea de zi 
 

 8. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind reevaluarea valorilor de inventar pentru 
bunurile aparținând proprietății publice a Municipiului Pașcani, însușite prin 
Hotărâri ale Consiliului Local al Municipiului Pașcani, județul Iași 
 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul municipiului Pașcani 
 

           Avizele comisiilor de specialitate: 
Comisia economică – aviz favorabil 
Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism – aviz favorabil 
  
 Domnul Prodan Ionuț Mihai, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 
Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
 Pentru – 18 
 Împotrivă – 0 
 

Nr. 
Crt. 

Nume și prenume VOT 
PENTRU ÎMPOTRIVĂ ABȚINERI 

1. AVRĂMIUC VASILE X   
2. BEJINARIU OVIDIU X   
3. BODOAȘCĂ MIHAI-CLAUDIU X   
4. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   
5. DANDU ALEXANDRU-IONUȚ X   
6. DANU ION X   
7. DONDAȘ ADRIANA X   
8. HALDAN VASILE X   
9. NEDELCU GABRIELA X   

10. NEMȚANU CONSTANTIN X   
11. OLARIU COSTEL-SORIN X   
12. PERȚU LILIANA X   
13. PINTILIE CIPRIAN X   
14. PINTILIE MARIUS-NICOLAE X   
15. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   
16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA X   
17. TOMA ANDREI-CODRIN X   
18. UNGUREANU VASILICĂ-

COSMIN 
X   

 
 
. 
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Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul 9 de pe ordinea de zi 

 
9. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind reevaluarea valorilor de inventar pentru 

bunurile aparținând proprietății private a Municipiului Pașcani, însușite prin 
Hotărâri ale Consiliului Local al Municipiului Pașcani, județul Iași 
 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul municipiului Pașcani 
 
Avizele comisiilor de specialitate: 
Comisia economică – aviz favorabil 
Comisia juridică – aviz favorabil 
Comisia învățământ – aviz favorabil 

 
Domnul Prodan Ionuț Mihai, presedinte de ședință,  întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
 Pentru: 18 
 Împotrivă: 0 

Nr. 
Crt. 

Nume și prenume VOT 
PENTRU ÎMPOTRIVĂ ABȚINERI 

1. AVRĂMIUC VASILE X   
2. BEJINARIU OVIDIU X   
3. BODOAȘCĂ MIHAI-CLAUDIU X   
4. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   
5. DANDU ALEXANDRU-IONUȚ X   
6. DANU ION X   
7. DONDAȘ ADRIANA X   
8. HALDAN VASILE X   
9. NEDELCU GABRIELA X   

10. NEMȚANU CONSTANTIN X   
11. OLARIU COSTEL-SORIN X   
12. PERȚU LILIANA X   
13. PINTILIE CIPRIAN X   
14. PINTILIE MARIUS-NICOLAE X   
15. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   
16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA X   
17. TOMA ANDREI-CODRIN X   
18. UNGUREANU VASILICĂ-

COSMIN 
X   

 
Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul 10 de pe ordinea de zi 
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10. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea Acordului de finanțare a 

proiectului  “Crearea acesului cetățenilor în instituțiile publice amplasate pe 
strada centrală a orașului Ialoveni” încheiat între Municipiul Pașcani și Orașul 
Ialoveni din Republica Moldova 
 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul municipiului Pașcani 
 

Avizele comisiilor de specialitate: 
Comisia economică – aviz favorabil 
Comisia juridică – aviz nefavorabil 

 
Domnul Prodan Ionuț Mihai, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 
Domnul Pintilie Marius Nicolae, consilier local, precizează că dorește să 

motiveze votul dumnealor de ”abținere” pentru acest proiect de hotărâre, motivat de 
faptul că la Pașcani, astăzi sunt multe probleme de funcționare, că din păcate, la 
Pașcani sunt multe probleme stringente. Precizează că suma propusă pentru a onora 
acest acord de colaborare cu Orașul Ialoveni nu este foarte mare, dar de principiu, 
dumnealor au luat hotărârea că ar trebui, în primul rând să se ocupe de problemele 
stringente ale orașului Pașcani – dând exemplu că sunt astăzi oameni la Pașcani care 
stau în frig, dar nu neaparat că stau în frig la blocurile proprietate personală, ci stau în 
frig și la blocurile care sunt administrate de Primărie. Precizează că dumnealui crede că 
Orașul Ialoveni merită dar, astăzi sunt într-o situație complet nefericită, așa că 
dumnealor se vor abține de la acest vot. Precizează că sunt de acord cu o colaborare 
cu Orașul Ialoveni în orice alt fel de domeniu – cultural, administrativ, dar din punct de 
vedere financiar, astăzi dumnealor consideră că nu pot să îi ajute. Precizează că, pe 
viitor speră ca situația să fie mai bună și că lucrurile vor sta altfel. 

Domnul Pantazi Dumitru, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde – referitor la 
afirmația domnului Pintilie că stau oamenii în frig – că probabil celor din PNL le pare rău 
că și astăzi este soare afară și nu crapă de ger lemnele pentru a sta oamenii în frig. 
Precizează că nu știe câte acte de generozitate a făcut domnul Pintilie pentru acești 
oameni, dar că dumnealui – personal – a făcut acte de generozitate plătind 
branșamentul la blocul la care se referea domnul Pintilie. Precizează că acest demers 
de înfrățire este de pe timpul liberalilor, de pe timpul domnului Crăciunescu și este 
foarte bine că s-a făcut acest act de înfrățire. Precizează că de-a lungul timpului au fost 
diverse activități culturale, sportive, că s-au vizitat reciproc. Precizează că și la domnii 
din Ialoveni sunt o serie de probleme, probabil mai acute decât le vede domnul Pintilie 
la Pașcani și a considerat să vină cu propunerea aceasta pentru a da și un sprijin 
financiar, pe lângă celelalte activități care se desfășoară de-a lungul anului. Precizează 
că domnii de la Ialoveni au primit și de la alte localități din România și că Pașcaniul nu 
ar fi singurul cofinanțator, deci nu este o noutate. Precizează că acești bani își pot 
permite să îi dea pentru că s-a găsit înțelegere la Guvernul PSD și au alocat 
municipiului Pașcani, pentru echilibrare 3,6 milioane de lei, astfel încât toate 
probelemele – vis a vis de salarii și alte activități care s-au derulat pe parcursul anului – 
să se deruleze în mod normal, și s-a găsit și soluția de a se finanța Orașul Ialoveni cu 
suma de 10.000 de euro. Precizează că cei din Consiliul Local urmează să hotărască. 
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Domnul Haldan Vasile, consilier local, precizează că domnul Crăciunescu a 
venit, în urmă cu 10 ani, cu proiectul de hotărâre privind înfrățirea cu Orașul Ialoveni din 
Republica Moldova, în cadrul Consiliului Local și nu doar că au fost de acord ci au și 
felicitat atunci această inințiativă. Precizează că înfrățirea presupune a primi pe cineva 
în familia ta și că într-o familie există diverse atitudini de sprijin atunci când este nevoie 
și că sprijinul acordat de un frate altui frate nu este condiționat de starea materială a 
celui care acordă ajutorul. Precizează că este știut faptul că însuși Guvernul României 
sprijină Guvernul Republicii Moldova cu aproximativ 100 de milioane de euro. 
Precizează că după Revoluție s-au manifestat, în diverse feluri vis a vis de românii de 
dincolo de Prut, prin Podul de Flori și multe activități culturale, vizite reciproce și așa mai 
departe. Precizează că este de părere că binele trebuie făcut chiar dacă orașului 
Pașcani nu îi este perfect bine, că dacă se poate face un bine să se facă, dar să nu se 
condiționeze aceasta de faptul că dacă unul nu are cât și-ar dor înseamnă să nu ajute 
pe altcineva atunci când are nevoie și de aceea consideră binevenit proiectul și este 
100% de acord și precizează că îi pare rău că nu se poate acorda un sprijin mai mare. 
Precizează că înțelege punctul de vedere al oricărui partid și al oricărui membru al 
consiliului local dar, nu este de acord cu afirmația domnului Bodoașcă, care a spus într-
un răspuns pe care l-a dat unui post local de televiziune, realizatorului emisiunii 
respective, că dânsul nu este ca alții, o piesă de mobilier. Spune domnului Bodoașcă 
faptul că întotdeauna a considerat să fie activ și nu a jignit niciodată colegii. Precizează 
că este o lipsă de respect față de ceilalți colegi din consiliul local. 

Domnul Avrămiuc Vasile, consilier local, precizează că se simte jenat că se 
întâmplă asemenea discuții în acest cadru și mâhnit, mai ales fiind un cunoscător bun al 
realităților de dincolo de Prut de acum peste 45 de ani, când unii dintre colegi nici nu 
erau născuți. Precizează că va face o prezentare astfel încât unii să poată gândi și cu 
sufletul acest proiect. Precizează că în vara anului 1975 a făcut primul schimb cultural 
cu Republica Moldova, împreună cu Ansamblul Folcloric ”Hora” pe care l-a creat 
dumnealui împreună cu alți câțiva oameni și că aceste schimburi culturale au continuat 
și la alt nivel. Precizează că, prin schimburile culturale, a avut prilejul de a-l cunoaște pe 
Grigore Vieru și pe Vatamanu, oameni care au donat orașului Pașcani o colecție de 
literatură și artă pe care dumnealui a donat-o mai departe Casei de Cultură, nefăcând o 
analiză la rublă sau la leu a acelor colecții, valoarea acestora fiind mai mult 
sentimentală, simbolică. Precizează că 10.000 de euro înseamnă un sfert de 
apartament și că trebuie amintit faptul că și orașul Pașcani la ananghie a fost ajutat de 
Norvegia și Elveția cu centrale care costă mult mai mult de 10.000 de euro, poate sute 
de mii de euro. Se întreabă cum ar fi asistat dumnealui la o discuție de genul acesta 
într-un for din Norvegia sau Elveția, în care să se conteste un asemenea gest și spune 
că este păcat că s-a ajuns la astfel de discuții. Precizează că nu este corect să i se 
spună ”ajutor” acestei colaborări pentru că se crează impresia că cineva întinde mâna și 
că este urât modul în care se vorbește și că dumnealui se simte jenat și mâhnit.  

Domnul Sergiu Armașu, Primarul Orașului Ialoveni din Republica Moldova, 
preia cuvântul și se adresează domnului primar și domnilor consilieri locali, precizând că 
îi pare rău că s-a ajuns la aceste discuții și s-a creat această impresie, că ar veni cu 
mâna întinsă pentru a cere și roagă pe domnul primar să retragă acest proiect de pe 
ordinea de zi. Precizează că în orașul Ialoveni există câteva morminte ale eroilor români 
căzuți în Primul Război Mondial și că au grijă de aceste morminte și nu au pus niciodată 
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problema că nu sunt susținuți financiar pentru a le susține. Precizează că se simte 
foarte jenat și că îi pare rău. 

Domnul Prodan Ionuț Mihai, președinte de ședință, precizează că acest proiect, 
cu siguranță nu va fi retras, pentru deciziile unora dintre colegii din consiliul local. 
Precizează că nu a fost un proiect propus din partea membrilor consiliului local care 
contestă proiectul și din acest motiv au găsit câte ceva de spus.  

Doamna Nedelcu Gabriela, Viceprimarul Municipiului Pașcani, intervine și cere 
scuze domnului Primar al Orașului Ialoveni în numele tuturor pășcănenilor pentru că au 
avut parte astăzi de un exemplu cras de demagogie ieftină, politică, că istoria nu a mai 
contat, nu au mai contat valorile comune, că nu a mai contat nimic decât ca unii să 
câștige un vot sau două, speculând pe niște lucruri morbide. Spune consilierilor din 
opoziție că ar trebuie să le fie rușine. 

Domnul Sergiu Armașu și domnul Bogos Victor părăsesc sala. 
Domnul Prodan Ionuț Mihai, președinte de ședință, anunță că se va face o 

pauză de 10 minute. 
 
Sedința se suspendă la 11:17 minute și se reia la 11:26. 
 
Domnul Pantazi Dumitru, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că cere 

scuze în numele pășcănenilor, în numele consilierilor locali, a celor care au inițiat acest 
proiect de hotărâre, pentru episodul nefericit creat de domnii consilieri din partea PNL-
ului și precizează că nu va retrage proiectul de hotărâre așa cum a solicitat primarul 
orașului Ialoveni ci îl va supune votului. Precizează că un lucru mai josnic decât acesta 
nu se putea întâmpla. Precizează că sunt foarte mulți pășcăneni care trec zilnic prin 
Vama Sculeni, merg în Republica Moldova și au relații comerciale, relații de rudenie, de 
prietenie, iar dumnealor au ajuns să se comporte ca niște oameni de secolul al XV-lea. 
Precizează că de aceea nu va retrage de pe ordinea de zi proiectul și va merge mai 
departe cu el. 

Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, precizează că atunci când a 
lecturat proiectul a avut o reacție economică dar, după ce a băut un pahar de apă și a 
gândit la rece și-a schimbat viziunea întrucât nu a mai gândit proiectul neaparat din 
punct de vedere economic, ci omenește și creștinește. Precizează că are mulți prieteni 
în Chișinău și în împrejurimi și cunoaște foarte bine oamenii, precizând că la urma 
urmei, oamenii din acest popor sunt români, doar că unii nu vor să vadă acest lucru. 
Precizează că, din punct de vedere al creștinismului și nu numai, este ideea de a ajuta 
aproapele din puținul fiecăruia și că i s-a părut penibilă situația actuală a Consiliului 
Local care a avut în vedere doar rațiunile economice, nepunând în balanță și 
neanalizând partea omenească. Precizează că cei din Republica Moldova nu sunt 
fericiți că încă sunt sub ocupația rusă și cu siguranță dacă aveau posibilitatea de a 
accesa fonduri europene nu veneau cu această solicitare către Municipiul Pașcani.  

Domnul Pintilie Marius Nicolae, consilier local, spune domnului președinte că 
dorește să se înscrie la cuvânt. 

Domnul Prodan Ionuț Mihai, președinte de ședință, spune domnului Pintilie 
Marius Nicolae că i-a fost acordat cuvântul la începutul dezbaterilor acestui proiect. 
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Domnul Prodan Ionuț Mihai, presedinte de ședință,  supune la vot proiectul. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
 Pentru: 11 
 Împotrivă: 2 (2abțineri) 
 Consilierii local: Conache Eduard Cătălin, Dandu Alexandru Ionuț, Nemțanu 
Constantin, Pintilie Marius Nicolae și Spiridon Mihaela Iulia – nu participă la vot. 

Nr. 
Crt. 

Nume și prenume VOT 
PENTRU ÎMPOTRIVĂ ABȚINERI 

1. AVRĂMIUC VASILE X   
2. BEJINARIU OVIDIU X   
3. BODOAȘCĂ MIHAI-CLAUDIU   X 
4. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN - - - 
5. DANDU ALEXANDRU-IONUȚ - - - 
6. DANU ION   X 
7. DONDAȘ ADRIANA X   
8. HALDAN VASILE X   
9. NEDELCU GABRIELA X   

10. NEMȚANU CONSTANTIN - - - 
11. OLARIU COSTEL-SORIN X   
12. PERȚU LILIANA X   
13. PINTILIE CIPRIAN X   
14. PINTILIE MARIUS-NICOLAE - - - 
15. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   
16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - - - 
17. TOMA ANDREI-CODRIN X   
18. UNGUREANU VASILICĂ-

COSMIN 
X   

 
Domnul Pintilie Marius Nicolae, consilier local, precizează că din acest moment 

nu va mai participa ședința consiliului local întrucât domnul președinte a încălcat 
regulamentul și nu i-a acordat cuvântul. 

Domnul Prodan Mihai Ionuț, președinte de ședință, precizează că nu a încălcat 
regulamentul întrucât i-a acordat cuvântul. 

 
Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul 11 de pe ordinea de zi 
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11. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al 
municipiului Pașcani nr. 66/11.05.2015 prin transformarea unor funcții de execuție din 
cadrul aparatului de specialitate al primarului municipiului Pașcani 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul municipiului Pașcani 
 

Avizele comisiilor de specialitate: 
Comisia economică – aviz favorabil 
Comisia juridică – aviz favorabil 
 
Domnul Prodan Ionuț Mihai, presedinte de ședință,  întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
 Pentru: 11 
 Împotrivă: 0 
 Abțineri: 0 
 Consilierii local: Bodoașcă Mihai Claudiu, Conache Eduard Cătălin, Dandu Alexandru 
Ionuț, Danu Ion Nemțanu Constantin, Pintilie Marius Nicolae și Spiridon Mihaela Iulia – nu 
participă la vot. 

Nr. 
Crt. 

Nume și prenume VOT 
PENTRU ÎMPOTRIVĂ ABȚINERI 

1. AVRĂMIUC VASILE X   
2. BEJINARIU OVIDIU X   
3. BODOAȘCĂ MIHAI-CLAUDIU - - - 
4. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN - - - 
5. DANDU ALEXANDRU-IONUȚ - - - 
6. DANU ION - - - 
7. DONDAȘ ADRIANA X   
8. HALDAN VASILE X   
9. NEDELCU GABRIELA X   

10. NEMȚANU CONSTANTIN - - - 
11. OLARIU COSTEL-SORIN X   
12. PERȚU LILIANA X   
13. PINTILIE CIPRIAN X   
14. PINTILIE MARIUS-NICOLAE - - - 
15. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   
16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - - - 
17. TOMA ANDREI-CODRIN X   
18. UNGUREANU VASILICĂ-

COSMIN 
X   

 
Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul 12 de pe ordinea de zi 
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12. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind înființarea de parcări dotate cu stații 

de reîncărcare pentru vehicule electrice și hibrid plug – in 
 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – consilier local Olariu Costel Sorin 
 

Avizele comisiilor de specialitate: 
Comisia economică – aviz favorabil 
Comisia juridică – aviz favorabil 
 
Doamna Jitaru Irina, Secretarul Municipiului Pașcani, precizează că în raportul 

de specialitate întocmit se precizează că nu este legal art. 5 din proiectul de hotărâre 
pentru că prevede darea în folosință gratuită a parcărilor pentru o perioadă de 5 ani de 
zile, ori darea în folosință gratuită, conform Codului Adminsitrativ, presupune niște 
regului și nu se poate efectua o investiție și să se dea în folosință gratuită, decât doar 
pentru anumite categorii de investiții și aici nu este cazul. Sugerează să se scoată acest 
articol – nr. 5 – printr-un amendament. 

Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, propune amendamentul de a se 
elimina art. nr. 5 și renumerotarea celorlalte articole.  

Domnul Prodan Ionuț Mihai, președinte de ședință, supune la vot 
amendamentul. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 11 
Împotrivă: 0 
Abțineri: 0 
Consilierii local: Bodoașcă Mihai Claudiu, Conache Eduard Cătălin, Dandu Alexandru 

Ionuț, Danu Ion Nemțanu Constantin, Pintilie Marius Nicolae și Spiridon Mihaela Iulia – nu 
participă la vot. 

Nr. 
Crt. 

Nume și prenume VOT 
PENTRU ÎMPOTRIVĂ ABȚINERI 

1. AVRĂMIUC VASILE X   
2. BEJINARIU OVIDIU X   
3. BODOAȘCĂ MIHAI-CLAUDIU - - - 
4. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN - - - 
5. DANDU ALEXANDRU-IONUȚ - - - 
6. DANU ION - - - 
7. DONDAȘ ADRIANA X   
8. HALDAN VASILE X   
9. NEDELCU GABRIELA X   

10. NEMȚANU CONSTANTIN - - - 
11. OLARIU COSTEL-SORIN X   
12. PERȚU LILIANA X   
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13. PINTILIE CIPRIAN X   
14. PINTILIE MARIUS-NICOLAE - - - 
15. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   
16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - - - 
17. TOMA ANDREI-CODRIN X   
18. UNGUREANU VASILICĂ-

COSMIN 
X   

Amendamentul a fost aprobat. 
 
Domnul Prodan Ionuț Mihai, președinte de ședință, supune la vot proiectul de 

hotărâre, cu amendamentul aprobat. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri?.  
Pentru: 11 
Împotrivă: 0 
Abțineri: 0 
Consilierii local: Bodoașcă Mihai Claudiu, Conache Eduard Cătălin, Dandu Alexandru 

Ionuț, Danu Ion Nemțanu Constantin, Pintilie Marius Nicolae și Spiridon Mihaela Iulia – nu 
participă la vot. 

Nr. 
Crt. 

Nume și prenume VOT 
PENTRU ÎMPOTRIVĂ ABȚINERI 

1. AVRĂMIUC VASILE X   
2. BEJINARIU OVIDIU X   
3. BODOAȘCĂ MIHAI-CLAUDIU - - - 
4. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN - - - 
5. DANDU ALEXANDRU-IONUȚ - - - 
6. DANU ION - - - 
7. DONDAȘ ADRIANA X   
8. HALDAN VASILE X   
9. NEDELCU GABRIELA X   

10. NEMȚANU CONSTANTIN - - - 
11. OLARIU COSTEL-SORIN X   
12. PERȚU LILIANA X   
13. PINTILIE CIPRIAN X   
14. PINTILIE MARIUS-NICOLAE - - - 
15. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   
16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - - - 
17. TOMA ANDREI-CODRIN X   
18. UNGUREANU VASILICĂ-

COSMIN 
X   

 
Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 13 de pe ordinea de zi: 
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13. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea programului ”Adoptă un 
spațiu verde” și a protocolului de colaborare dintre municipiul Pașcani și 
instituții, agenți economici și asociații de locatari/proprietare, ce vor să participe 
la acest proiect 
 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – consilier local Olariu Costel Sorin 
 

Avizele comisiilor de specialitate: 
Comisia economică – aviz favorabil 
Comisia juridică – aviz favorabil 
Comisia învățământ – aviz favorabil 
 
Domnul Prodan Ionuț Mihai, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 
Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, precizează că este un proiect 

preluat de la municipiul Cluj, acolo unde a văzut foarte multe spații verzi amenajate cu 
plăcuțele cu mesaje de mulțumire. Precizează că este o idee bună de a se prelua de la 
alte orașe și municipii care au proiecte bune, deja implementate și verificate și să fie 
aduse pentru municipiul Pașcani pentru a avea o dezvoltare mai buna. Precizează că 
prin acest proiect de hotărâre, cel puțin agenții economici care au în fața lor un spațiu 
verde, vor achiesa la ideea acestui proiect. 

 
Domnul Prodan Ionuț Mihai, presedinte de ședință, supune la vot proiectul cu 

de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
 Pentru: 11 
Împotrivă: 0 
Abțineri: 0 
Consilierii local: Bodoașcă Mihai Claudiu, Conache Eduard Cătălin, Dandu Alexandru 

Ionuț, Danu Ion Nemțanu Constantin, Pintilie Marius Nicolae și Spiridon Mihaela Iulia – nu 
participă la vot. 

Nr. 
Crt. 

Nume și prenume VOT 
PENTRU ÎMPOTRIVĂ ABȚINERI 

1. AVRĂMIUC VASILE X   
2. BEJINARIU OVIDIU X   
3. BODOAȘCĂ MIHAI-CLAUDIU - - - 
4. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN - - - 
5. DANDU ALEXANDRU-IONUȚ - - - 
6. DANU ION - - - 
7. DONDAȘ ADRIANA X   
8. HALDAN VASILE X   
9. NEDELCU GABRIELA X   

10. NEMȚANU CONSTANTIN - - - 
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11. OLARIU COSTEL-SORIN X   
12. PERȚU LILIANA X   
13. PINTILIE CIPRIAN X   
14. PINTILIE MARIUS-NICOLAE - - - 
15. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   
16. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - - - 
17. TOMA ANDREI-CODRIN X   
18. UNGUREANU VASILICĂ-

COSMIN 
X   

 
Proiectul a fost aprobat. 

 
 

 Domnul Pantazi Dumitru, Primarul Municipiului Pașcani, ține un mic discurs în 
care prezintă activitățile și realizările efectuate în cursul anului 2019, referitoare la 
bugetul primăriei, la contractele de finanțare din fonduri europene semnate, la contractul 
de lucrări pentru 6 străzi din municipiul Pașcani, stadiul proiectului de dezvoltare a 
infrastructurii din municipiul Pașcani al operatorului serviciului de apă-canal, stadiul 
investițiilor de la cimitir, piață și terenurile de sport. Mulțumește consilierilor locali și 
funcționarilor publici că au ajutat la buna funcționare a activităților din 2019. Mulțumește 
cetățenilor municipiului Pașcani, întrucât prin taxele și impozitele pe care le plătesc, 
dumnealor finanțează realizările din oraș. . 
 

Se trece la punctul diverse. 
 

Au adresat interpelări ziaristul Cătălin Cojocaru și consilierii locali: Pintilie Marius-
Nicolae, Nemțanu Constantin, Olariu Costel-Sorin, Bodoașcă Mihai-Claudiu, Avrămiuc 
Vasile. 

Domnul Cojocaru Cătălin, ziarist, precizează că doi jurnaliști sunt dați în 
judecată de către doi consilieri locali – domnul Bodoașcă Mihai Claudiu și domnul 
Pintilie Marius Nicolae, pentru că au scris despre niște ocupări abuzive care au fost 
descrise într-un raport al unei comisii de control a Primăriei Pașcani. Referitor la raportul 
acelei comisii, întreabă pe domnul Primar ce va face cu acel raport și de ce nu ia 
măsura în legătură cu domnul Pintilie Marius, cu societatea dumnealui și de ce domnul 
Pintilie Marius mai deține spațiile respective. Întreabă pe doamna Secretar General de 
ce acel raport nu a ajuns la fiecare dintre consilierii locali. Întreabă pe domnul Pintilie 
Marius Nicolae cum își permite să dea lecții în fața consiliului local atât timp cât 
dumnealui de doi ani nu a făcut demersuri pentru intrare în legalitate. 

Domnul Pantazi Dumitru, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că raportul 
a ajuns la dumnealui și l-a dirijat către Compartimentul Patrimoniu și Secretarul 
Municipiului Pașcani și urmează procedura legală de a merge la etapa următoare.   

Doamna Jitaru Irina, Secretarul General al Municipiului Pașcani, precizează că 
acel raport nu stă la dumneaei și că ajuns la compartimentele de specialitate: la Juridic, 
la Patrimoniu și la Urbanism și, pe lângă raportul în sine, sunt foarte multe documente și 
materiale, deci nu este ceva la care să se poată uita în 5 minute. Precizează că 
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așteaptă un răspuns de la colegii dumneaei, iar pentru ca raportul să fie comunicat 
consilierilor locali, ar fi trebuit ca acesta să se adreseze Consiliului Local. Precizează că 
a fost un raport solicitat de către primar Poliției Locale și nu scrie să fie adresat și 
comunicat Consiliului Local. 

Domnul Cojocaru Cătălin, ziarist, întreabă dacă această problemă nu este una 
de interes public. 

Domnul Pintilie Marius Nicolae, consilier local, precizează că, întradevăr este 
în proces cu domnul Mihăilă (ziarist), dar nu pentru speța în sine, pentru raport, ci 
pentru faptul că dumnealui a considerat că în cadrul articolelor făcute de către domnul 
Mihăilă i s-a adus atingere, în sensul că a folosit niște descrieri care, din punctul 
dumnealui de vedere sunt exagerate și nu sunt adevărate. Precizează că nu are un 
proces cu domnul Mihăilă pe acel raport. Precizează că subiectul cu ocuparea 
domeniului public este din anul 2010, iar acel raport nu este unul făcut special pentru 
terenurile ocupate de dumnealui, ci este un raport pentru toate ocupările din municipiul 
Pașcani. Precizează că această speță este veche și este cunoscută și dumnealui s-a 
mai exprimat pe acest subiect și că în ultima vreme a primit 5 amenzi de la Poliția 
Locală pe care le-a contestat și se va vedea ce va hotărâ instanța de judecată. 
Precizează că, din punctul dumnealui de vedere, ca și în anul 2013, când i s-a solicitat 
în cadrul Comisie  Economice, punctul de vedere rederitor la speța acelor ocupări de 
terenuri, pentru tot lotul de 40, și-a adus contribuția și a venit în Comisia Economică 
unde a dat și o soluție care în mare parte a fost acceptată. Precizează că dumnealui are 
disponibilitate pentru rezolvarea problemei în totalitate pentru că sunt oameni care sunt 
afectați pentru că sunt într-o situație neclară. Precizează că dumnealui, în calitate de 
consilier local, poate veni să își dea cu părerea, dar crede că este treaba executivului să 
ridice acest subiect pe masa Consiliului Local și să se încerce o rezolvare de principiu. 
Precizează că sunt mai multe situații de genul celor consemnate în raport și că situația 
nu este doar la dumnealui, dar înțelege că este folosită această speță de opozanții 
politici în campania electorală pentru a fi denigrat. Precizează că nu este deranjat de 
acest lucru pentru că face politică și își asumă aceste lucruri. Precizează că discutându-
se despre dumnealui nu se va rezolva problema. Precizează că dumnealui nu are ce să 
facă, că lucrurile sunt la Primărie și că are multe cereri depuse de-a lungul anilor, pentru 
rezolvarea problemei, pentru a primi o concesiune sau o închiriere. 

Domnul Nemțanu Constantin, consilier local, precizează că dorește din partea 
consilierilor locali să înțeleagă că dumnealor doresc un climat de normalitate în Consiliul 
Local pentru ca fiecare să poată să își prezinte punctul de vedere. Spune domnului 
Prodan Ionuț Mihai – președinte de ședință – că este de datoria dumnealui să ia în 
seamă o solicitare indiferent din partea cărui consilier vine. Referitor la proiectul de 
hotărâre privind ajutorul acordat Orașului Ialoveni, spune că s-a ajuns într-o asemenea 
situație din cauză că de-a lungul timpului administrația locală nu a reușit să ducă la 
îndeplinire și să rezolve problemele municipalității. Precizează că sunt de acord cu 
astfel de ajutoare și speră să se vină și în anii următori cu astfel de sprijine financiare și 
către alte localități dacă vor solicita. Precizează că dacă se vor concentra pe ceea ce 
înseamnă act de normalitate, discuții și dezbateri în Consiliul Local, vor reuși să 
depășească și această situație privind închirierea acelor spații și suprafețe de teren, 
care de ani de zile, dintr-un motiv sau altul nu a fost rezolvată. Precizează că nu doar 
domnul Pintilie Marius Nicolae, ci și ceilalți stau și așteaptă răspuns la cererile lor care 
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nu au fost soluționate. Spune domnului Primar că mai este foarte puțin, că mai sunt 
câteva luni de zile și că, pe ultima sută de metri, ar trebui să vină cu acel raport pe masa 
consilierilor locali, cu o propunere pentru a fi dezbătută și pentru a se găsi o soluție de 
rezolvare, pentru a avea și domnul primar o satisfacție că la final de mandat a rezolvat o 
situație reală a pășcănenilor. 

Domnul Cojocaru Cătălin, ziarist, intervine și precizează că se lasă impresia că 
această problemă are rezolvare și că cineva o poate rezolva. Spune doamnei secretar 
că a primit răspunsurile primăriei și le-a publicat .Spune domnului primar să clarifice 
pentru cei care urmăresc ședința, dacă există vreo posibilitate legală în momentul de 
față de a închiria sau concesiona direct suprafețele de teren din domeniul public care în 
momentul de față sunt ocupate și pe care sunt construcții edificate fără autorizații. 
Precizează că aceasta este retorica, că la primărie sunt problemele și că primarul sau 
juriștii nu vor să rezolve această problemă. Precizează că dorește un răspuns clar, 
dincolo de orice posibilitate de interpretare, dacă cei care au ocupat abuziv domeniul 
public pot să beneficieze de contracte de închiriere sau concesiune prin încredințare 
directă. 

Domnul Pantazi Dumitru, Primarul municipiului Pașcani, precizează că în ceea 
ce îl privește pe dumnealui, a spus domnei secretar să dea raportul consilierilor, spre 
Comisia de Urbanism pentru a-l analiza și de a veni cu propuneri. 

Doamna Jitaru Irina, Secretarul General al municipiului Pașcani, precizează că 
va comunica raportul. 

Domnul Pantazi Dumitru, Primarul municipiului Pașcani, precizează că din 
punctul de vedere al noului Cod Administrativ, noțiunea de încredințare directă nu mai 
există. Precizează că dacă domnii consilieri pot veni cu alte sugestii sau soluții legale, 
cu mare plăcere stă la dispoziție pentru a rezolva problema. Precizează că își amintește 
că dumnealui a fost inițiatorul hotărârii consiliului local din 2013, când a încercat să 
rezolve această problemă, iar la un moment dat secretarul Zuzan nu a mai fost de acord 
și nu a mai vrut să semneze de legalitate proiectul de hotătâre. Precizează că inițiativa 
dumnealui a avut o perioadă limitată în timp, de un an de zile și după această perioadă 
hotărârea și-a încetat efectele. Precizează că a insistat la acea perioadă la secretar 
pentru rezolvarea problemei pentru că sunt mai multe situații de genul acesta, dar nu s-
a găsit atunci modalitatea legală, iar în prezent, după noul Cod Adminsitrativ, situația 
este mai complicată. 

Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, spune doamnei Nedelcu Gabriela – 
Viceprimarul municipiului Pașcani, pentru că dumneaei este președinte al Comisiei de 
Circulație, că la sesizarea dumnealui referitoare la sensul giratoriu din zona Kaufland 
mai era un punct și anume ceva cu trecerea de pietoni de pe strada Dragoș Vodă. 
Roagă să fie sesizați cei de la Poliția Locală pentru că în fiecare duminică în Piața din 
Vale, din cauza trecerii de pietoni de la Viosand se formează ambuteiaje, chiar blocaje 
și cere ca în fiecare duminică, de la ora 8 până la ora 12, să fie 2 polițiști – unul care să 
se ocupe de zona de parcare  și unul să stea la trecerea de pietoni pentru a fluidiza 
traficul. Referitor la speța cu ocupările abuzive a terenurilor, precizează că nu există nici 
o soluție, nici măcar de compromis. Precizează că acei consilieri care au astfel de 
probleme ar trebui să dea un exemplu, pentru ceilalți 40 de cetățeni care se află în 
aceiași situație,  de normalitate. 
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Domnul Bodoașcă Mihai Claudiu, consilier local, răspunde domnului Cojocaru 
și spune că este adevărat că l-a dat în judecată, dar nu pentru faptul că l-a făcut 
habarnist sau că i-a spus că are un comportament abuziv sau că ar fi incompetent și că 
l-a reclamat la CNA și domnul Cojocaru a primit 3 avertismente. Precizează că l-a dat în 
judecată pe domnul Cojocaru pentru faptul că l-a făcut infractor în calitate dumnealui pe 
care o are de președinte al Comisiei de Urbanism. Precizează că nu are cazier judiciar 
și că nu a fost trimis în judecată și că singurele infracțiuni ale dumnealui au fost, între 
ghilimele, că a mai luat câte o amendă la circulație. 

Domnul Avrămiuc Vasile, consilier local, precizează că prin natura pregătirii 
dumnealui, niciodată nu își permite să facă aprecieri în domenii în care nu se pricepe și 
că s-a rezumat la cele la care se pricepe și că aude acum, cu surprindere, că peste 140 
de cetățeni ai acestui oraș încalcă niște legi privind domeniul public. Întreabă, dacă s-a 
știut de acest fenomen de atâția ani, de ce se scoate acum în evidență și nu a fost scos 
în interesul consiliului local atunci când s-a manifestat. Precizează că întrebarea nu este 
tendențioasă și că i se pare că este de bun simț. 

 
 
 
Domnul Prodan Ionuț Mihai, presedinte de ședință, mulțumește tuturor pentru 

prezență și declară închisă ședința. 
 

Ședința se încheie la 12:01. 
 

 
PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ               SECRETARUL GENERAL AL MUNICIPIULUI PAȘCANI 
  PRODAN IONUȚ MIHAI                       cons. jr. JITARU IRINA 
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